

Installation Instructions:

1. Each license plate has four screw holes, remove the license plate below the two screws, anti-shoot cards into the screw holes with glue fixed
2. First anti-film, and Junction Boxes separation, the signal cable through the boot of the license plate light hole successor
3. Found in the boot line of the signal line and the junction box connection (must be connected according to color according to color), otherwise it will affect the product functionality.
4. Junction box to find a suitable location to be fixed. Connect the power supply (12V), complete the installation.
5. Start the car engine, the device is powered, the indicator lights on the junction box to prove the equipment is functioning properly.
6. Test equipment; open the flash of the product with a camera to shoot, the effect is very amazing...

安装说明:

1. 每个车牌都有四个螺丝孔，取下车牌的下面两个螺丝，把防拍器卡入螺丝孔中用胶水固定
2. 先将防拍器和接线盒分离，将信号线通过车牌灯孔传入车尾箱内
3. 在车尾箱内找到信号线与接线盒的线按照颜色连接（一定要按照颜色连接）否则会影响到产品功能。
4. 把接线盒找到合适的位置加以固定。连接电源（12V），完成安装。
5. 启动汽车引擎，让设备通电，接线盒上指示灯亮起证明设备运作正常。
6. 测试设备；用照相机开启闪光灯对该产品进行拍摄，效果非常惊人